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Nedávno se mě Letinka ptala, jaký mám názor na  děvky. Zkusil jsme proto svůj postoj sepsat.
Dopředu vám říkám, že toto čtení nebude lichotivé.

 Ale zabrusme nejdříve trošku do historie. Ve starověku se prostituci dařilo nejvíce v Athénách, kde
prostituci  ochotně trpěli, jelikož z ní plynuly nemalé daně. Z peněz se potom platila výzbroj a stavba
lodí. V Řecku musely  lehké děvy nosit označení, aby se odlišily od počestných žen. V Římě
určovalo právo nevěstkám výjimečné postavení a  prostitutky byly často u zrodu důležitých státních
ustanovení.

 Středověk, díky křesťanství, vyzýval k cudnosti, odříkání a pohlavní zdrženlivosti. Ve vrcholném
středověku lehké děvy sloužily převážně vojákům a duchovním (ti nesměli uzavírat manželství a tak
byli odkázáni na konkubíny). Francie byla, až do počátku 11. století, centrem mravního úpadku.
Prostituce byla jen bezvýznamným hříchem. Nejčastějšími zákazníky pařížských prostitutek byli
studenti.

 V novověku, za Jiřího III, existoval první dvorní nevěstinec. Tyto dámy chodily v odvážných
toaletách, zúčastňovaly se plesů lásky apod. Téměř všechny se do tohoto postavení vypracovaly z
ulice.

 V období světových válek bylo novinkou této doby používání prostitutek jako tajných informátorek
nasazených na  důstojníky. Jednou z nejznámějších vyzvědaček byla Mata Hari.

Prodejné děvky

 V historickém přehledu byla řeč o děvkách prodejných, které za peníze nabízejí  sex. Sice chápu, že
mnoha mužům nabízejí potěšení, ale za to si můj obdiv nekoupí. Děvka pro mě  prostě není clověk.
Člověk má totiž důstojnost a hrdost. Opravdu nevím kam děvku zařadit. Děvka není ani zvíře, 
protože když zvířeti nadáváte, bijete jej, nebo jen zneužíváte, tak mu potom radost neuděláte ani tou
nejlepší pochoutkou. 

 Já si prostě nemohu vážit někoho, kdo si neváží sám sebe. Netvrdím, ze by měli prostituci zrušit. To
asi ne, jistě kurtizány mnoha mužům pomáhají s jejich sexuálními potřebami. Já jsem nikdy za sex
neplatil, ale jednou jsem  děvku "použil" na jedné párty u Jonáše. Asi jsem zvláštní, ale rád si sex
vychutnám a mám rád pocit, že to dělám dobře. Nejde mi jen o to se udělat. Asi proto mě ten
zážitek moc nebral. Jediná výhoda je, že si děvce můžete říct prakticky o cokoliv. Ovšem nic z toho
nenahradí fungující partnerský vztah. Pro mě je takové "Miluji tě" od přítelkyně milionkrát cennější,
než "Byls báječnej!" od děvky.

 
Moderní děvky
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 V poslední době se mi zdá, že se tu rozmáhá novodobá prostituce. Takzvané moderní děvky prostě 
využívají toho, co jim Bůh vložil mezi nohy k lepší pozici ve společnosti. V dnešní době si skoro
každá holka myslí,  že když je pěkná, štíhlá, tak má otevřenou cestu vzhůru přes ložnice bohatých
pánů. Z těchto dívek je mi zle. Já mám prostě rád lidi, kteří v životě neco dokázali. Takových lidí si
mohu vázit. Z žen, které roztáhnou nohy aby mohly jezdit v drahých autech, dostávat dárky a cítit se
v přepychu, je mi na zvracení. Jsou horší než prostitutky,  protože ty se aspoň nebojí přiznat, že to
co dělají, dělají pro peníze. Moderní děvka, jdoucí po penězích, je jedna  z nejhorších věcí, co
dnešní společnost potkalo. Mrzí mě, že mladá holka dosahuje lepší pozice svým pohlavím, místo
toho aby se snažila jiným způsobem. Potom se děvčata nedivte, že vámi muži opovrhují. Já se
prostě nebudu klanět člověku, který se někam dostal přes postel. Nebudu sklánět hlavu před ženou,
která se zajímá o vaše konto více než o váš charakter. Já mám totiž hrdost a jednou, až se za sebe
ohlédnu, tak budu moct říct "Tak tohle jsem dokázal!" a ne "Tohle jsem si vysouložil!". V životě
prostě chci něco dokázat svými skutky, svým charakterem, umem a inteligencí.

 Navíc mám obavu, že lepší život devčata nedostanou s bohatým pánem, ale s člověkem, který je
bude mít opravdu rád. Možná jsem jen beznadějný romantik, který věří, že za peníze si človek koupí
mnoho... kromě štěstí.
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